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In een vorig jaar door Ruitentroef gehouden bijeenkomst in het Bierhuys was 

een hartenkreet te horen over het bewonen door de molenaar van de molenaars 

woning. Ook wethouder De Weger (monumentenbeleid) was hierbij aanwezig. 

Ons bereiken opnieuw berichten dat er vanuit het college en ambtelijke 

organisatie geen besluit genomen wordt. Een bewoonde molenaarswoning is 

goed voor de molen De Windhond en goed voor Woerden. 

 

Dit is voor Inwonersbelangen reden om de volgende vragen te stellen: 

 

1. Klopt het dat er nog steeds geen besluit genomen is om de molenaar in de 

molen te laten wonen? 

2. Zo ja, wat zijn de bezwaren die dit verhinderen? 

3. Zo deze er niet zijn, wanneer kan de molenaar in zijn woning terecht? 
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